
DELUTREDNING - OU 2016-2019 

Tema/Navn: 
 

DU Sentraladministrasjonen (I) 
Digitalisering: Innsparing/gevinst vi 2017, kr. 300.000,-. 

 

Oppstart: 20.09.16 Avslutning: 1. oktober 2016 

 

Formål/Hensikt: 
 
 
 

Legge fram mulige digitaliseringstiltak som kan bidra til å realisere 
innsparingen på kr. 300.000,-. Begrunne konklusjonene. 
Eks digitale politikere, og innsparing i fellestjenesten. Innsparing ved å 
innføre digitale vannmålere. 

 

Ansvarlig: Rådmannen/Inger Brit 

Deltakere: John  

 

Aktiviteter Frist Ansvarlig Status 

Sak FADM 28.09.16, tilsetting av 
prosjektleder. Finansieres over 
investering/disposisjonsfond 

28.09.16 Rådmannen Protokoll 

Skisse til prosjektplan 
Digitalisering 

01.10.16 Rådmannen Utkast 

Vurdering av 
innsparingspotensial 
Digitalisering i 2017 

01.10.16. Rådmannen Jfr. 
konklusjon/resultat 
under. 

 

Konklusjon/ 
Resultat: 
 
 
 
 
 

 
Innsparing som følge av Digitaliseringsprosjektet er ikke realistisk, da 
prosjektet starter 1. november 201, og da prosjektplanen ferdigstilles 
1.1.17. Prosjektet vil i 2017 kun (etter all sannsynlighet) medføre 
utgifter/kostnader, da det skal investeres i nytt sak-/arkivsystem, samt 
innføres aktuelle digitale løsninger, som første etter en tid vil gi 
effektiviseringsgevinst (gevinst skal beregnes på forhånd). Mulig gevinst 
fra 2018 skal beregnes. 
 
Digitalisering handler om nye arbeidsformer (digital 
kommunikasjon/dialog som frigjør tid og sparer utgifter). 
Effektiviseringen (og den potensielle innsparingen) vil derfor komme i 
tjenestene og i administrasjonen. Ikke i IKT-avdelingen. Utfordringen 
blir å avgjøre hvordan gevinsten skal realiseres (innsparing, økt volum 
og/eller økt kvalitet).  
 
Gevinst ved digitale vannmålere er allerede lagt inn med en reduksjon 



på kr. 180.000,- innenfor TDE. 
 
Rådmannen anser det som urealistisk å ha en innsparingsgevinst på kr. 
300.000,-. På digitalisering i 2017.  
 
Rådmannen vil vise til behovet for den konsekvensjustering som er lagt 
inn på kr. 300.000,- til økte lisenser, og vil peke på at denne utgiften 
kan øke etter en gjennomgang av eksternt firma. 

 


